

救主耶穌，我一思念

Savior Jesus, When I Think Of You

Eng. Tr. 洪運, 1999

James McGranahan

5 1 | 3 3 3 1 3 | 5 5 5 5 3 | 2 . 2 2 1 2 | 3 — 5 1 | 3 3 3 |

1. 救主耶穌我一思念，心中滿有甜味，若是在天
 2. 口所能唱，心所能想，任何追憶思念，總無一樣
 3. 我常思想，憂傷之人如何蒙主安慰，迷路之人
 4. 你若問我：“尋見救主究竟有何所得？”主的恩愛我
 5. 惟主是我平安福樂，又是將來賞賜。求主使我

1. Sav - ior Je - sus, when I think of You, My heart's full of sweet - ness, If I e'er see
 2. What mouth can sing, what heart can think, And what mind can re - call, No sound can be
 3. Of - ten I tho't, how does the Lord Com - fort the sor - row - ful? How can the lost
 4. If you ask me, "what have you got Since you've found the Sav - ior?" Love of the Lord
 5. On - ly Lord is my peace and joy, And my fu - ture re - ward. Make me re - gard

1 3 | 5 5 5 5 3 | 2 . 5 5 4 3 4 | 5 — 5 | 5 . 5 5 3 6 5 | 5 . 4 3 1 2 | 3 .

親見主面，必更香甜百倍。
 聲音能比我主美名更甜。
 如何救回，不禁感讚滿懷。惟主能使我心知足，主外
 筆舌難述，深願你親嘗受。
 以祢為榮，從今直到永世。

You in heav - en, It will be much sweet - er.
 sweet - er than thee, My Sav - ior, Lord Je - sus.
 ones be re - sured? I can't stop prais - ing Him!
 I can't de - scribe, Wish you can taste the same. On - ly the Lord can sat - is - fy, No oth -
 You my glo - ry, Now and for - ev - er more.

3 3 5 4 3 | 2 — 5 | 1 . 1 3 . 3 | 5 3 4 5 6 | 6 | 5 3 4 2 1 7 | 1 — ||

別名無味，仁愛，生命，永遠喜樂，全在主耶穌內。

er name can do, Love, life and ev - er - last - ing joy, All re - main in Je - sus.

選自頌主聖歌，蒙證主出版社允許使用。